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Zápis z 3. jednání Osadního výboru Vrchoviny konaného 

dne 14. 9. 2021 od 19:00 hod. v knihovně Vrchoviny 
 

PŘÍTOMNI: Mgr. Hana Rydlová, Ludmila Horáková, Jiří Anděl, Dis., Pavlína Balcarová,  

Ing. Kateřina Schneiderová 

OMLUVENI: Pavel Fanta, Miroslav Jarolímek 

HOSTÉ:  

 

PROGRAM 

1. Stanovení investičních priorit Vrchovin pro rok 2022 

2. Akce „Chodník Vrchoviny - podél vývěsky“ 
3. Rekonstrukce autobusové zastávky ve směru na Náchod  

4. Převod finančních prostředků z dražby ovocných stromů 

5. Řešení situace s bezdomovci v místní slepičárně 
6. Požadavky na TS 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Stanovení investičních priorit Vrchovin pro rok 2022 

OV schválil investiční priority místní části Vrchoviny pro rok 2022. Investiční priority jsou 
následující a rozšířený seznam je i samostatnou přílohou tohoto zápisu č. 1. 

a) Dostavba chodníku podél obecní vývěsky u okružní křižovatky 
b) Obnova autobusové čekárny směr Náchod 
c) Rekonstrukce kamenného mostku ve Vrchovinách  
d) Úprava kontejnerového stání v dolní části Vrchovin 
e) Příjezdová cesta a parkovací stání u objektu vrchovinské knihovny 
 

2. Akce „Chodník Vrchoviny - podél vývěsky“ 

OV Vrchoviny byl informován a byly mu předloženy zápisy z RM, kde se jedná o této akci. Od 
posledního jednání, kde OV vznáší připomínky a dotazy, nebylo OV doručeno vysvětlení. 
Vzhledem k velmi rozsáhlé diskusi a negativnímu postoji OV k podobě a postupu u této akce, 
sepsal OV vyjádření, které je nedílnou součástí tohoto zápisu, viz příloha č. 2. 

  



 

 

3. Rekonstrukce autobusové zastávky ve směru na Náchod 

OV Vrchoviny na svém minulém jednání požádal o obnovu rozpočtové položky na rekonstrukci 
autobusové čekárny ve směru na Náchod, vzhledem k začlenění akce mezi priority místní části 
Vrchoviny. OV byl nyní informován o jednání RM 72, ze dne 6.9.2021. OV by rád požádal o 
podrobnější informace k ceně přístřešku a postupu a výsledcích jednání s firmou VAK Náchod 
ohledně požadavků na základy přístřešku. OV Vrchoviny požaduje začlenění této položky do 
rozpočtu města na rok 2022, případně na rok následující.  

4. Převod finančních prostředků z dražby ovocných stromů 

OV Vrchoviny odsouhlasil převod finančních prostředků z prodeje stromů k očesání  
do poklady Sboru dobrovolných hasičů Vrchoviny. Za rok 2020 se jedná o částku 1.625 Kč, za 
rok 2021 částka činí 2.300 Kč. 

5. Řešení situace s bezdomovci v místní slepičárně 

OV Vrchoviny bere na vědomí zaslanou komunikaci s ředitelem firmy Nahořanská a.s.  
o plánované demolici objektu.  

6. Požadavky na TS 

OV Vrchoviny by rád požádal TS o řešení následujících bodů: 

a) propad komunikace u č.p. 6 – oprava asfaltového povrchu 
b) odstranění spodních větví na „vánočním stromě“ u zděné autobusové zastávky 
c) oprava asfaltového povrchu ve vozovce směr od hospody ke kruhové křižovatce 
 
 
 
 
 
 

ZAPSAL: Mgr. Hana Rydlová, Ing. Kateřina Schneiderová 
 


